
      

      
Protokoll 

Styrelsemöte Landsbygdsalliansen  
Tid:	onsdag		17	maj	2017	kl	18:00-20:00	

Plats:	Nitta	Forshaga	

Närvarande:			Bengt	Grindelid-Blidsberg,		Gösta	Knutsson-	Kölingared,		Tomas	Jacov-	Kölingared,	
Steen-Åke	Larsson-	Nitta,		Månika	Sager-	Tvärred,	Gunilla	Ideström-	Knätte,			Charlotte	H	Svensson-
NUAB.	

	
	

1. Mötets	öppnande	
vice	ordförande	Tomas	Jacov	öppnade	mötet.	
	

2. Val	av	protokolljusterare	
Till	protokolljusterare	valdes	Gösta	Knutsson	

	
3. Godkännande	av	dagordning	

dagordningen	godkändes	

	
4. Genomgång	av	föregående	mötesprotokoll	

-	Frågan	ang	nytt	förslag	på	bidragskriterier	för	kostnadskrävande	projekt	hänskjuts	
till	när	organisation	för	landsbygsutvecklingen	är	satt	och	korrekt	kontaktperson	samt	
ansvarig	finns	på	plats.		

	
- Verksamhetsplan	har	skickats	ut	till	alla	styrelsemedlemmar	för	genomgång	och	

synpunkter	men	inget	har	inkommit	och	även	denna	punkt	hänskjuts	till	nästa	möte	
pga	ändrat	mötesinnehåll	för	besök	av	Roland	Karlsson.	Tillägg	är	att	alla	
styrelsemedlemmar	ombeds	att	läsa	och	återkomma	med	skriftliga	synpunkter	till	
Lotta	senast	innan	nästa	möte	i	augusti,		därefter	bokas	ett	arbetsmöte	för	att	arbeta	
igenom	dokumentet.	

	
	



5. Bokföringsprogram	

Bengt	och	Lotta	har	tittat	på	olika	förslag	av	bokföringsprogram	då	behovet	finns	av	
att	införskaffa	ett	nytt	sådant,	det	tidigare	tillhörde	Tommy	Johansson	och	
Fotbollsalliansen.	Följande	program/system	har	granskats:	
- Fort	Nox		
- Visma	e-ekonomi	
- Wrebit	

Bengt	föredrar	att	arbeta	i	Visma	och	de	erbjuder	ett	föreningsalternativ	som	
inkluderar	bokföring,	fakturering,	support	och	lagring.	Samtliga	system	kostar	
99kr/månad.	Bengt	och	Lotta	föreslår	för	styrelsen	att	fatta	beslut	om	att	använda	
och	prenumerera	på	Visma.	Med	ovanstående	information	beslutar	mötet	att	
godkänna	detta	inköp/prenumeration.		

	
6. Kostnadskrävande	projekt	

- Jogens	Fiskevårdsområdesförening	har	via	Kölingareds	Byalag	ansökt	om	
bidrag	på	35125kr	för	att	uppföra	en	infart,	vändplats	och	isättningsramp	
vid	Jogen.	Styrelsen	beslutar	att	bevilja	bidragsansökan	på	35125kr.	

	
7. Info	HSSL-möte	

Månika	och	Lotta	informerade	kort	om	det	styrelsemöte	för	HSSL-sjuhärad	som	de	
deltagit	i.	HSSL	ordförande	och	viceordförande	vill	gärna	delta	om	det	hålls	något	
gemensamt	möte	för	samtliga	utvecklingsgrupper	i	vår	kommun.	Det	har	även	
inkommit	en	inbjudan	om	studieresa	till	Viby	vilken	Månika	kommer	att	åka	med	på	
resan	är	18/5	2017.	

	 	
8. Rapporter/laget	runt	

Månika	ställer	fråga	kring	bensinstation	i	Tvärred/Hulu	samt	sänkning	av	hastigheten	
vid	gamla	skolan	i	Tvärred,	ang	bensinstation	krävs	det	att	det	först	finns	en	
intressent	som	är	villig	att	starta	en	bensinstation	innan	kommunen	utreder	lämnplig	
plats.	Lotta	har	kontaktat	kommunen,	Alf	Lundberg	som	fått	uppgifter	om	ärendet	
med	hög	hastighet	vid	gamla	skolan	och	bad	Månika	kontakta	Alf	för	vidare	åtgärder	
och	förslag.	Roland	rekommenderar	dem	att	göra	en	skrivelse	till	kommunen	för	att	
få	in	det	som	ett	ärende.	
För	grönyteskötsel	sätts	en	ny	organisation	på	kommunen	och	den	är	inte	klar	ännu	
men	det	pågår	en	inventering	och	Ulf	Meijer	rekommenderar	att	LAU	bjuder	in	
Kindlund	från	kommunen	för	att	presentera	nytt	förslag.	
	

9. Nästa	möte	
Nästa	möte	blir	16	augusti	i	Trädet.	



	
10. Diskussion	med	Roland	Karlsson	kring	samverkan	med	kommunen		

Roland	förklarade	lite	kring	Landsbygdsutvecklarens	roll	för	samarbete	mellan	
kommun,	NUAB	och	Landsbygdsalliansen.		
Landsbygdsutveckling	har	just	nu	3	fokusområden	och	de	är	Boende,	Service	och	
infrastuktur.	
Det	finns	70	byggklara	tomter	runt	om	i	kommunen	dessa	skall	marknadsföras	på	
Hemnet.	
-Stubo	bygger	lägenheter	i	Gällstad	och	Hökerum	för	att	öka	antalet	lägenheter.	

-Dubbel	markanvisning	kan	vara	en	del	i	att	öka	byggande	på	landsbygden,	dvs	en	
byggare	som	får	bygglov	i	centralorten	måste	också	bygga	ett	projekt	utanför	tätort.	
-Ökat	anslag	för	NUAB	för	landsbygdsutveckling	och	marknadsföring	
-Beslut	på	ny	förskola	i	Hössna	och	äldreboende	Ekero	i	Gällstad	
-finns	leaderstöd	att	söka	för	Serviceprojekt,	gäller	bensinstation,	lanthandel	eller	
annan	typ	av	samlingsplats	och	service	för	orten.	
	
Kort	om	fiberutveckling:	UEAB	kan	inte	ha	längre	plan	än	1	år	framåt	pga	olika	
samverkansplaner	med	tex	vattenfall	mfl.	
Mål	2018	alla	tätorter	uppkopplade	
54%	är	idag	2016-2017	är	uppkopplade	
17700	kr	kostnad	i	tätort	och	22700kr	för	landsbygd	men	där	får	man	5000kr	i	bidrag	
men	i	efterhand.	UEAB	har	anställt	1	kommunikatör	för	Fiberfrågor.	
	
Finns	ny	plan	för	GC	bla	banvallar	belysta	i	tätorterna	
	
	

11. Övriga	frågor	
Steen-Åke	lyfter	frågan	om	det	måste	ta	1	½	år	att	få	fram	ny	detaljplan	för	
”Fabriken”	och	att	få	ombyggt	till	bostäder?	Roland	tar	med	frågan.	

	

12. Mötetsavslutning	
Ordförande	avslutar	mötet.	
	

	
	
	
________________________	 	 _________________________	
Ordförande	Tomas	Jacov	 	 			Sekreterare	Charlotte	H	Svensson	
	

	
________________________	 	 	
	Justerare	Gösta	Knutsson	 	


